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Abstract (en)
[origin: CA3149686A1] The invention relates to a drive device for a stopper closure on a metallurgical vessel, comprising a housing (12) arranged on
the vessel (40) in a removable manner, an adjustment means (15) which is mounted in the housing so as to be height-displaceable and has a drive
(14) which can be coupled to the housing, and an upper connection element (13) for a support arm carrying the fire-proof stopper. Said adjustment
means (15) for the stopper is mounted so as to be height-displaceable on at least one bearing shaft (11) fastened in the housing (12). This design
of the adjustment means (15) permits an increase in the stiffness of the drive device and hence of the fire-proof stopper suspended by said drive
device on the support arm during pouring.

Abstract (de)
Eine Antriebsvorrichtung für einen Stopfenverschluss an einem metallurgischen Gefäss umfasst ein am Gefäss (40) wegnehmbar angeordnetes
Gehäuse (12), ein in diesem höhenverschiebbbar gelagertes Verstellmittel (15) mit einem mit diesem koppelbaren Antrieb (14) und ein oberes
Anschlusselement (13) für einen den feuerfesten Stopfen haltenden Tragarm. Dieses Verstellmittel (15) für den Stopfen ist an wenigstens einer
im Gehäuse (12) befestigten Lagerwelle (11) höhenverschiebbbar gelagert. Mit dieser Ausbildung des Verstellmittels (15) wird eine Erhöhung der
Steifigkeit der Antriebsvorrichtung und damit des mit ihr während dem Giessen am Tragarm aufgehängten feuerfesten Stopfens ermöglicht.
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